
Pan Włodzimierz Pietroczuk nawiązał do informacji medialnych dotyczących 

powołania polsko-białoruskiej grupy do spraw promocji Kanału Augustowskiego. Zapytał czy 

Zarząd Województwa podjął/nawiązał dialog z Obwodem brzeskim po to by podjąć podobne 

działania w rejonie Puszczy Białowieskiej tak jak jest to w przypadku promocji Kanału 

Augustowskiego? Jeśli tak, to chciałby się dowiedzieć, czy i w jaki sposób został 

zaangażowany Euroregion Puszcza Białowieska oraz jaki jest zakres tych działań. Jeśli nie, 

to: czy i kiedy podobne działania mogą być podjęte biorąc pod uwagę długoletnie kontakty 

między administracją Rejonową i Obwodową ( Rejonową z Regionu Puszczy Białowieskiej, 

Obwodową- w Brześciu). Pan Radny zadeklarował swój udział w pracach takiej grupy.  

Odpowiedzi na sesji udzielił Marszałek Województwa Podlaskiego - Pan Jerzy 

Leszczyński. 

 


